
Poznań, dnia 21.11.2017r. 
 
 
 

Prezydent Miasta Poznania 

Jacek Jaśkowiak 

 

 

ZAPYTANIE 

 

w sprawie  monitoringu na os. Powstańców Warszawy  

 

W trakcie spotkań z mieszkańcami zwrócono mi uwagę na fakt, iż na os. 

Powstańców Warszawy są miejsca bardzo niebezpieczne. Dodatkowo jest tam 

bardzo dużo dewastacji mienia miejskiego np. nowo powstałego placu zabaw czy 

boisk wykonanych przez Radę Osiedla. 

Dlatego też mieszkańcy zadali mi pytanie czy istnieje możliwość montażu 

monitoringu na os. Powstańców Warszawy.  

Proszę o informację o możliwościach wykonania takiego monitoringu oraz o 

ewentualnych tego kosztach. 

 

 

  

Z poważaniem, 

Małgorzata Dudzic-Biskupska 

Radna Miasta Poznania 

 

 
 
 


